

Date: 28th of Rajab 1446 Hijri
Corresponding: 28th of Jan 2025

التاريخ: 28 رجب 1446هـ
الموافق: 28 يناير 2025م

Disclosure

إفصاح

Approval of Financial Statements and Recommendation for Cash Dividend Distribution for the Financial Year Ended 31st of December 2024

اعتماد القوائم المالية والتوصية بتوزيع أرباح نقدية عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م

The Board of Directors of Sohar International Bank SAOG ("Bank") announces that the Board held a meeting today, the 28th of January 2025, wherein the Board resolved to:

يسر مجلس إدارة بنك صحار الدولي ش.م.ع. ("البنك") أن يعلن أنه اجتمع اليوم 28 يناير 2025م، وأصدر في الاجتماع القرارات التالية:

A. Approve the financial statements of the Bank for the year ended 31st of December 2024.

أ. اعتماد القوائم المالية للبنك للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م.

B. Proposed the distribution of 8 Baisa per share as cash dividend to the shareholders for the financial year ended on the 31st of December 2024.

ب. التوصية بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بمقدار 8 بيسات لكل سهم عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024م.

C. The above resolutions are subject to regulatory and shareholders' approvals.

ت. القرارات المذكورة أعلاه خاضعة للموافقات التشريعية وموافقة المساهمين.

Abdul Wahid Al Murshidi
Acting Chief Executive Officer

عبدالواحد المرشدي
الرئيس التنفيذي بالوكالة

